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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Andreas Carlson (KD)

2023/24:187 Kapaciteten på Västra stambanan

Att rusta Västra stambanan för bättre tågtrafik är en viktig fråga. Trafikverket 
väljer emellertid inte den snabbaste eller den för resenärerna bästa metoden när 
banan renoveras. Den planerade förbättringen av kontakledningsanläggningen 
föreslås åstadkommas på ett ineffektivt och föråldrat sätt, där arbetet inte heller 
förläggs till den tid på dygnet när de negativa konsekvenserna blir som minst. 

Det planerade arbetssättet kommer att kraftigt försämra kapaciteten på banan 
under många år. Det är osannolikt att det är samhällsekonomiskt effektivt att 
genomföra det arbete som nu planeras. Ska även resten av kontaktledningarna i 
anläggningen bytas på samma sätt tar förändringen orimligt lång tid, till 
ytterligare men för trafikeringen. 

Med anledning av detta vill jag fråga Andreas Carlson:

 

Avser statsrådet att agera för att värna trafiken och öka hastigheten i arbetet 
med att förbättra kontaktledningsanläggningen på Västra stambanan?

………………………………………

Fredrik Olovsson (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-10-29
Besvaras senast
2023-11-08 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


